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Portefeuillehouder  

Afdeling  

 

Inleiding 

In de meeste kernen van de gemeente Medemblik worden dorpsbladen uitgegeven. Ze vervullen een 

rol in de informatieverschaffing aan de inwoners over dorpsnieuws, verenigingsleven en in een 

aantal gevallen de gemeentepolitiek en/of beknopt gemeentenieuws. 

Zoals veel gedrukte media ontkomen ook deze bladen niet aan de vraag hoe ze in de toekomst hun 

functie kunnen blijven vervullen. Minder advertentie-inkomsten, een geringer behoefte bij jongere 

generaties zich te abonneren en het feit dat digitale informatie van verenigingen tot minder kopij 

leidt, zetten het bestaan hier en daar onder druk. 

De gemeente zou wellicht deze locale media kunnen gebruiken voor op de desbetreffende kern 

toegespitst gemeentenieuws - zoals dat nu voor de hele gemeente in De Medemblikker plaatsvindt. 

Behalve algemene berichten kan met name gedacht worden aan bestemmingsplan-wijzigingen, 

verleende vergunningen, (informatie)bijeenkomsten. Dit zou de belangstelling voor de bladen en 

daarmee hun inkomsten kunnen vergroten. Daarmee zou ook een standaard huis-aan-

huisverspreiding in de woonkern binnen de mogelijkheden liggen. 

Met realisatie hiervan zou tevens in onze inmiddels grote gemeente een bijdrage kunnen worden 

geleverd aan het verkleinen van de afstand tussen bewoners en gemeente(bestuur). 

 

1.  Is de mogelijkheid om de dorpsbladen voor het kennisgeven van het gemeentenieuws te 

benutten, in de huidige gemeente Medemblik ooit onderzocht? 

antwoor

d  

Dat is tot nu toe niet specifiek onderzocht, maar we zijn momenteel aan het 

onderzoeken of en hoe we de dorpsbladen kunnen inzetten in de informatievoorziening 

van de gemeente (dit naar aanleiding van het eind 2018 uitgevoerde 

middelenonderzoek). 

2. Hoe staat het college er tegenover genoemde gedachte uit te werken? 

Antwoor

d 

We hebben, zoals hiervoor aangegeven eind 2018 een middelenonderzoek uitgevoerd, 

waarvan de resultaten in het eerste kwartaal van 2019 bekend zijn geworden. Daarin 

geven inwoners aan dat zij graag meer informatie op kernniveau zouden willen 

ontvangen. De dorpsbladen zouden daarin een rol kunnen vervullen. We zijn momenteel 



 

 

aan het onderzoeken of het mogelijk is om meer gebruik te maken van dorpsbladen. 

Aspecten die daarbij een rol spelen zijn bijvoorbeeld verschijningsfrequentie, 

aanlevertijden, kosten, ambtelijke capaciteit,  aanbestedingseisen en wettelijke 

verplichtingen m.b.t. de bekendmakingen.  

De gemeentepagina in de Medemblikker is naast digitaal (www.overheid.nl) op dit 

moment ons officiële kanaal. Wettelijk is voor sommige bekendmakingen 

voorgeschreven dat de rechtsgeldige bekendmaking plaatsvindt in een gemeentelijk 

huis-aan-huisblad en voor sommige geldt dat de bekendmaking alleen rechtsgeldig is als 

deze digitaal plaatsvindt. In de nabije toekomst zal gelden dat alle bekendmakingen 

alleen rechtsgeldig zijn als deze digitaal plaatsvinden. Hiervoor is een wetswijziging in 

voorbereiding.   

Bij de vraag of het mogelijk is om de dorpsbladen meer in te zetten, zullen alle hiervoor 

genoemde aspecten onderdeel zijn van de te maken afweging. Als het onderzoek 

hiernaar is afgerond, komen wij hierop terug.  

 

 

 

 

http://www.overheid.nl/

